
 

Zápis č.7/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Mezná, konaného 

dne 24.11. 2023 od 18:00 v budově O.Ú. 

 
 

Přítomni: Soňa Kukačková, Iveta Majerová, Mgr. Jana Drsová, Ing. Václav Pražma  

                 Tomáš Bronec 

Omluven:  Vladislav Petržilka, Ing. Radek Petržilka 

Hosté: viz příloha zápisu 

Přítomna je nadpoloviční většina zastupitelů obce, zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Zápis provede: Ing. Václav Pražma 

 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec 

 

Program zasedání: 

 

1. Zahájení a schválení programu zasedání 

2. Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Usnesení z minulého zasedání 6/2023 

4. Příprava návrhu rozpočtu na rok 2024 

5. Příprava návrhu rozpočtu střednědobý výhled 

6. Jmenování inventurní komise, termíny inventury 2023 

7. Jmenování kronikáře na rok 2024 

8. Jmenování pokladníka obce na rok 2024 

9. Jubilanti na rok 2024 

10. OZV o místním poplatku ze psů 

11. OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 

12. OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství 

13. Myslivecký spolek-finanční dar 

14. Rozpočtové opatření č. 7 

15. Různé 

16. Diskuze, závěr 

 

 

7/01/2023  

Starostka Soňa Kukačková přivítala zastupitele, hosty a zahájila zasedání, přečetla program 

zasedání.  

  

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schválilo program zasedání. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

7/02/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala zapisovatele Ing. Václava Pražmu, ověřovatele zápisu  

Mgr. Janu  Drsovou a Tomáše Bronce  

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu schvaluje. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

7/03/2023 

Ing. Václav Pražma přečetl usnesení z minulého zasedání. 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo usnesení z minulého zastupitelstva schvaluje. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

 

7/04/2023 

Místostarostka Iveta Majerová přednesla návrh rozpočtu obce na rok 2024, viz příloha zápisu. 

Příjmy:  3 170 805 Kč 

Výdaje: 2 627 615 Kč 

Navrhovaný rozpočet je přebytkový, schválen bude na příštím zasedání. 

 

7/05/2023 

Místostarostka Iveta Majerová přednesla návrh střednědobého rozpočtu obce na roky 2025-

2027. 

 

Rok 2025 

Příjmy: 3 300 000Kč 

Výdaje 3 300 000Kč 

 

Rok 2026 

Příjmy:  3 400 000Kč 

Výdaje: 3 400 000Kč 

 

Rok 2027 

Příjmy: 3 500 000 Kč 

Výdaje: 3 500 000Kč 

Návrhy rozpočtů na roky 2025-27 jsou vyrovnané.   

 

 

7/06/2023 

Starostka Soňa Kukačková navrhuje inventurní komisi obecního majetku ve složení: 

Ing. Radek Petržilka- předseda komise 

Vladislav Petržilka-člen komise 

Tomáš Bronec-člen komise 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje složení inventurní komise a termíny inventur obecního majetku. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

 

 

 

 

 

 



 

7/07/2023 

Starostka Soňa Kukačková jmenovala kronikáře obce Mezná na rok 2024 Ing. Václava 

Pražmu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje Ing. Václava Pražmu na funkci kronikáře na rok 2024. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

7/08//2023 

Starostka Soňa Kukačková navrhla na funkci pokladníka obce na rok 2024 Ing. Václava 

Pražmu. 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo schvaluje Ing. Václava Pražmu na funkci pokladníka obce na rok 2024. 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

 

 

7/09/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele se seznamem jubilantů v roce 2024. 

Každý jubilant dostane od obce poukázku v hodnotě 500 Kč s podmínkou, že není dlužníkem 

obce.  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelstvo souhlasí s návrhem jubilantů na rok 2024, včetně jejich odměny.    

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel 0 

 

 

7/10/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s novými obecně závaznými vyhláškami  

obce Mezná z důvodu nových právních norem přijatých Parlamentem ČR ze dne 13. 7. 2023. 

Jedná se o vyhlášku OZV o místním poplatku ze psů, platnou od roku 2024, viz příloha 

zápisu. 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelé souhlasí s novou OZV o místním poplatku ze psů. 

 

Hlasování: ano 5, ne 0, zdržel se 0 

  

7/11/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s novou vyhláškou OZV o místním poplatku 

za obecní systém odpadového hospodaření, viz příloha.  

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelé souhlasí s novou OZV o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství. 

 

Hlasování: 

ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

7/12/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s novou vyhláškou OZV o místním poplatku 

za užívání veřejného prostranství, viz příloha.  

 

 

 

 



Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelé souhlasí s novou OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 

Hlasování: 

ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

7/13/2023 

Starostka Soňa Kukačková navrhla finanční dar Mysliveckému sdružení ve výši 5 000Kč za 

rok 2023. 

 

 

Usnesení zastupitelstva: 

Zastupitelé souhlasí s finančním darem Mysliveckému sdružení ve výši 5 000Kč 

Hlasování: 

ano 5, ne 0, zdržel se 0 

 

7/14/2023 

Starostka Soňa Kukačková seznámila zastupitele s rozpočtovým opatřením č 7, zastupitelé 

berou na vědomí. 

 

7/15/2023 

Různé 

Starostka Soňa Kukačková se zeptala Tomáše Bronce, zda letos uskuteční Mikulášskou   

nadílku pro děti. 

Tomáš Bronec navrhl, že nadílku uskuteční jako loni návštěvou dětí doma. 

Mgr. Jana Drsová navrhuje použít loňskou upravenou pozvánku na nadílku. Tomáš Bronec 

navrhl, že věc probere i s panem Kuttelwascherem a rozhodnou se v pondělí 27.11.2023  

jakou formou se nadílka uskuteční. 

 

 

7/16/2023 

Diskuze: 

Mgr. Jana Drsová podala dotaz, zda někdo nemá zimní foto obce pro PF obce na rok 2024. 

PF bude tisknout reklamní ateliér v Soběslavi pan Tíkal. 

Pan Jan Sochor upozorňuje na protékající návesní rybníček. Navrhuje desky na stavidle 

utěsnit silikonem. Navrhuje se poradit s rybáři od pana Wratislava. 

Starostka Soňa Kukačková upozorňuje, že byla zhotovena odvodňující drenáž kolem zdí 

budovy O.U. vyplněná kamínkem. Dále byl opraven svod dešťové vody z okapů budovy do 

kanalizace. 

 

 

 

  

Po diskuzi starostka Soňa Kukačková končí zasedání. 

 

 

 

Starostka: Soňa Kukačková 

 

 

 

Vyhotovil: Ing. Pražma Václav 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jana Drsová, Tomáš Bronec                                                                                   


